
Z á p i s n i c a
    

zo 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

v Hokovciach, konaného dňa 29.10.2024

V Hokovciach, dňa 30.10.2024



Z á p i s n i c a
zo 4. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Hokovciach

konaného dňa 29.10.2024

Prítomní: 
Tibor Stehlík, starosta obce, 
členovia Obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 
a ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny.

1. Otvorenie

Starosta obce otvára  rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Hokovciach. Víta všetkých 
prítomných poslancov ako i občanov našej obce. Konštatuje, že na zasadnutí je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov a preto je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Starosta: 
Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Jána Velebného a pána poslanca Juraja 
Kisa, za zapisovateľku pani Júliu Tóthovú. Má niekto z poslancov iný návrh? Ak nie, tak 
dávam hlasovať o navrhnutých overovateľoch.

Hlasovanie č. 1
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána 
poslanca Jána Velebného a pána poslanca Juraja Kisa.“

počet prezentujúcich sa – 5 (Juraj Kis, Arnold Tóth, Ján Velebný, Peter Kanta a Erika 
Klačková)             
za navrhnutých overovateľov – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 91/4/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána poslanca 
Jána Velebného a pána poslanca Juraja Kisa.“

Ďalej navrhujem, aby sa o všetkých ďalších návrhoch hlasovalo verejne. Je iný návrh? Ak nie, 
tak dávam hlasovať o tomto návrhu.

Hlasovanie č. 2
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých 
návrhoch zasadania. „

počet prezentujúcich sa – 5
za návrh verejného hlasovania – 5
proti – 0
zdržal sa – 0



- 3   -

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania.

Uznesenie č. 92/4/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania. „

Ďalej pristúpime k schváleniu programu dnešného rokovania. Do bodu č. 6 doplníme bod f.) 
Predaj rodinného domu súp. č. 136 a záhrady parc. č. 808/3 – Štefan Píri a Darina Píriová, 
Hokovce 186, nakoľko ich žiadosť sme obdržali dňa 24.10.2024, keď už naša pozvánka bola 
zverejnená.
Navrhujem, aby obecné zastupiteľstvo rokovalo podľa nasledovného programu:

1.   Otvorenie
2.    Kontrola uznesení zo septembrového  zasadania OZ
3.    Plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2024
4.    Plán práce hlavnej kontrolórky
5.    Správa o investičných prácach v obci
6.    Riešenie úloh podľa aktuálnosti

             7.   Diskusia
             8.   Návrh na uznesenie
             9.   Záver

Hlasovanie č. 3
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ 
v roku 2024. „

počet prezentujúcich sa – 5              
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ v roku 
2024. 

Uznesenie č. 93/4/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ v roku 
2024. „

2. Kontrola uznesení zo septembrového zasadania OZ

Starosta obce, Tibor Stehlík číta uznesenia zo septembrového zasadania obecného 
zastupiteľstva. K uzneseniu č.89/3/2024 dodáva, že  pán Greguš neprejavil záujem 
o predĺženie prenájmu nehnuteľnosti a k tomuto sa vrátime v ďalšom bode.
Poslanci túto správu brali na vedomie.

3. Plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2024
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Starosta: Podrobne vypracované plnenie rozpočtu obce za 3. štvrťrok 2024 Vám bolo 
doručené spolu s pozvánkou, ale stav finančných prostriedkov k 30.9.2024 na jednotlivých 
účtoch Vám prečíta pani J. Tóthová.
Plnenie rozpočtu za 3.štvrťrok 2024 ako aj stav finančných prostriedkov na jednotlivých 
účtoch k 30.9.2024 tvoria prílohu č. 1 tejto zápisnice.

Poslanci obecného zastupiteľstva túto správu brali na vedomie.

Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 3. 
štvrťrok 2024.“

Uznesenie č. 94/4/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 3. štvrťrok 
2024.“ 
4. Plán práce hlavnej kontrolórky

Starosta:  Naša  hlavná kontrolórka, pani Ing. Edita Tóthová nám doručila návrh plánu práce 
hlavného kontrolóra na II. polrok 2024. Prosím ju aby nám to prečítala a potom budeme 
hlasovať.

Hlasovanie č. 4
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 4. zasadnutí konanom dňa 
29.10.2024

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024  

schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024. „

počet prezentujúcich sa – 5             
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce hlavného 
kontrolóra na 2.polrok 2024 tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 95/4/2024
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 4. zasadnutí konanom dňa 29.10.2024

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024  
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schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024. „

  
5. Správa o  investičných prácach v obci  

Starosta: O investičných prácach bude reč v bode d.) a e.), ale oznamujem Vám, že minulý 
týždeň bola spravená autobusová zastávka pred číslom domu 146. Pripravíme lavičky 
do zastávok, ale dnes sme museli kúpiť ponorku do cintorína. Budeme pokračovať aj opravou 
chodníkov k smerom na Kráľovičovú alebo možno bude aj nanovo vybudovaný chodník. 
Na stretnutí Združenia Ipeľ Hont som požiadal o dotáciu z Pôdohospodárskej agentúry aj ja. 
Chceme dať vypracovať nové stavebné povolenie. Výzva by mala prísť koncom novembra 
alebo v decembri. Na uskladnenie techniky, motorovej a bubnovej kosačky, štvortaktový 
traktor... opravíme aj na bývalej fare niektoré priestory .
 
Poslanci obecného zastupiteľstva túto správu brali na vedomie.

  6. Riešenie úloh podľa aktuálnosti 

a.)  Predaj nehnuteľnosti – bývalého areálu baterkárne v k. ú. obce Hokovce – 
Štefan Píri a manž. Darina Hokovce 186

b.) Predaj nehnuteľnosti – budovy bývalej sýpky s priľahlým pozemkom v k. 
ú. obce Hokovce – Štefan Píri a manž. Darina, Hokovce 186

 
Starosta: Na septembrovom zasadnutí  som Vám oznámil, že nám neprešiel vklad na katastri, 
a vtedy  sme odznova schválili zámer a teraz ideme odznova riešiť samotný predaj.

Hlasovanie č. 5

Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach po prerokovaní materiálu vo veci predaja 
majetku obce v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov ako aj návrhu kúpnej zmluvy, po zverejnení zámeru na úradnej 
tabuli obce a na webovom sídle obce odo dňa 25.9.2024 do dnešného dňa, schvaľuje prevod   
prebytočného majetku obce Hokovce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý je  
evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Levice, katastrálny odbor pre obec a 
katastrálne územie Hokovce na liste vlastníctva č. 1 Parcely registra „C“ evidované na 
katastrálnej mape a to pozemok   CKN parcelné číslo  808/21  zastavaná  plocha  a  nádvorie  
o  výmere   312 m2  a stavby prevádzková stavba súpisné číslo 226  na pozemku  CKN  
parcelné  číslo  808/21  a pozemkov CKN pozemok  parcelné  číslo  1240/1  zastavaná plocha 
a nádvorie o  výmere 1892 m²,  CKN pozemok parcelné číslo 1240/41 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 229 m² a CKN pozemok parcelné číslo 1240/42 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 1425 m² v spoluvlastníckom podiele 1/1. Na pozemku CKN  parcelné 
číslo 1240/41 je postavená oceľová hala pre skladovanie a úpravu produktov v geodetických 
údajoch katastra zakreslená na katastrálnej mape bez súpisného čísla.

Jedná sa o nehnuteľnosti v dlhodobom nájme a užívaní kupujúceho s dojednaným 
predkupným právom.
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      Všeobecná hodnota majetku, ktorý je predmetom prevodu bola stanovená znaleckým 
posudkom  číslo 69/2024 zo dňa 23.04.2024 – prevádzková stavba  a pozemok CKN parc. č. 
808/21 v celkovej výške 80.900,- Eur a znaleckým posudkom číslo 70/2024 -  pozemky CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1892 m²,  CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/41 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 229 m² a CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/42 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1425 m² a  oceľová 
hala pre skladovanie a úpravu produktov postavená na pozemku  CKN  parcelné číslo 
1240/41 v celkovej výške 74.300,- Eur . Znalecké posudky boli vypracované  znalcom 
z odboru  stavebníctva Ing. Petrom Villantom  v súlade s vyhláškou Ministerstva  
spravodlivosti Slovenskej republiky číslo 492/2004 Z.z. o stanovení všeobecnej hodnoty  
majetku v znení neskorších predpisov.
     Kúpna cena je   v zmysle § 9a ods. 16  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí
 v znení neskorších predpisov je najmenej vo výške všeobecnej hodnoty majetku, t.j. celkom 
155.200,- Eur.
     Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schvaľuje  celkovú kúpnu cenu 155.200,- Eur.
      Účelom prevodu majetku je majetkoprávne usporiadanie nehnuteľností na základe 
uplatnenia si predkupného práva dohodnutého v nájomnej zmluve uzavretej medzi obcou 
Hokovce a Štefanom Pírim zo dňa 21.12.2005 v znení neskorších dodatkov, ktorý ich  má 
v dlhodobom nájme a využíva ich ako skladovacie priestory a parkovanie motorových 
vozidiel, udržiava ich. Pre obec Hokovce  sú predmetné nehnuteľnosti nevyužiteľné.  
     Prevod vyššie špecifikovaných nehnuteľností z dôvodu hodného osobitného zreteľa  sa 
zrealizuje kúpnou zmluvou za dohodnutú schválenú kúpnu cenu 155.200,-  Eur, ktorá je 
všeobecnou hodnotou predmetu prevodu po schválení predaja zastupiteľstvom obce Hokovce 
a je v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom obce. Obecné zastupiteľstvo v tomto 
znení schvaľuje návrh kúpnej zmluvy podľa ktorej po povolení vkladu vlastníckeho práva 
nadobudnú do bezpodielového spoluvlastníctva manželov Štefan Píri, narodený 18.09.1965 a 
manželka Darina Píriová, rodená Tuhárska, narodená 12.09.1969, obaja bytom Hokovce 186.

Prítomní: 
Hlasovanie:  za: 
                      proti: 
                      zdržali sa: „

počet prezentujúcich sa – 5             
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 96/4/2024
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach po prerokovaní materiálu vo veci predaja majetku obce 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov ako aj návrhu kúpnej zmluvy, po zverejnení zámeru na úradnej tabuli obce a 
na webovom sídle obce odo dňa 25.9.2024 do dnešného dňa, schvaľuje prevod   prebytočného 
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majetku obce Hokovce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý je  evidovaný v katastri 
nehnuteľností na Okresnom úrade Levice, katastrálny odbor pre obec a katastrálne územie 
Hokovce na liste vlastníctva č. 1 Parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape a to 
pozemok   CKN parcelné číslo  808/21  zastavaná  plocha  a  nádvorie  o  výmere   312 m2      
a stavby prevádzková stavba súpisné číslo 226  na pozemku  CKN  parcelné  číslo  808/21       
a pozemkov CKN pozemok  parcelné  číslo  1240/1  zastavaná plocha a nádvorie o  výmere 
1892 m²,  CKN pozemok parcelné číslo 1240/41 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 229 
m² a CKN pozemok parcelné číslo 1240/42 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1425 m² 
v spoluvlastníckom podiele 1/1. Na pozemku CKN  parcelné číslo 1240/41 je postavená 
oceľová hala pre skladovanie a úpravu produktov v geodetických údajoch katastra zakreslená 
na katastrálnej mape bez súpisného čísla.

Jedná sa o nehnuteľnosti v dlhodobom nájme a užívaní kupujúceho s dojednaným 
predkupným právom.

      Všeobecná hodnota majetku, ktorý je predmetom prevodu bola stanovená znaleckým 
posudkom  číslo 69/2024 zo dňa 23.04.2024 – prevádzková stavba  a pozemok CKN parc. č. 
808/21 v celkovej výške 80.900,- Eur a znaleckým posudkom číslo 70/2024 -  pozemky CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1892 m²,  CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/41 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 229 m² a CKN 
pozemok parcelné číslo 1240/42 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1425 m² a  oceľová 
hala pre skladovanie a úpravu produktov postavená na pozemku  CKN  parcelné číslo 
1240/41 v celkovej výške 74.300,- Eur . Znalecké posudky boli vypracované  znalcom 
z odboru  stavebníctva Ing. Petrom Villantom  v súlade s vyhláškou Ministerstva  
spravodlivosti Slovenskej republiky číslo 492/2004 Z.z. o stanovení všeobecnej hodnoty  
majetku v znení neskorších predpisov.
     Kúpna cena je   v zmysle § 9a ods. 16  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov je najmenej vo výške všeobecnej hodnoty majetku, t.j. celkom 
155.200,- Eur.
     Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schvaľuje  celkovú kúpnu cenu 155.200,- Eur.
      Účelom prevodu majetku je majetkoprávne usporiadanie nehnuteľností na základe 
uplatnenia si predkupného práva dohodnutého v nájomnej zmluve uzavretej medzi obcou 
Hokovce a Štefanom Pírim zo dňa 21.12.2005 v znení neskorších dodatkov, ktorý ich  má 
v dlhodobom nájme a využíva ich ako skladovacie priestory a parkovanie motorových 
vozidiel, udržiava ich. Pre obec Hokovce  sú predmetné nehnuteľnosti nevyužiteľné.  
     Prevod vyššie špecifikovaných nehnuteľností z dôvodu hodného osobitného zreteľa  sa 
zrealizuje kúpnou zmluvou za dohodnutú schválenú kúpnu cenu 155.200,-  Eur, ktorá je 
všeobecnou hodnotou predmetu prevodu po schválení predaja zastupiteľstvom obce Hokovce 
a je v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom obce. Obecné zastupiteľstvo v tomto 
znení schvaľuje návrh kúpnej zmluvy podľa ktorej po povolení vkladu vlastníckeho práva 
nadobudnú do bezpodielového spoluvlastníctva manželov Štefan Píri, narodený 18.09.1965 a 
manželka Darina Píriová, rodená Tuhárska, narodená 12.09.1969, obaja bytom Hokovce 186.

Prítomní: 5
Hlasovanie:  za: 5
                      proti: 0
                      zdržali sa: 0“
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c.) Predaj nehnuteľnosti parc. č. 1347 – Marian Horníček, Horné Semerovce 
260

 
Starosta: Prečítam Vám jeho žiadosť. 
Takúto parcelu v katastri obce Hokovce nemáme, ale máme v katastri mesta Dudince, len 
s inou výmerou a to 1087 m2. Žiadateľ by  mal  upresniť svoju žiadosť. K zverejneniu zámeru 
potrebujeme znalecký posudok a treba uviesť aj predajnú cenu. O zámere vieme hlasovať až 
po vyhotovení znaleckého posudku. Mali by sme zvážiť, či to vôbec treba  predať.
Poslanec Tóth A.: Keď predáme, tak ja navrhujem 5,- eur za 1 m2, alebo celú plochu 
za 5.000,- eur, alebo môj návrh je aj taký, že my nepotrebujeme to predať.
Pán Ing. Sekereš O.: Treba ponúknuť konkurencii, pánovi Gombíkovi, keď obec potrebuje 
nutne peniaze  tak nech predáme, ale nie cudziemu.
Pán Píri Š.: Či nebudú predávať dopravnému inšpektorátovi?
Poslankyňa Klačková E.: Radšej treba osloviť pána Gombíka.
Zástupca starostu: Tiež navrhujem osloviť pána Gombíka, ja budem proti predaju 
Horníčekovi.

           d.) Vybudovanie nových a rekonštrukcia starých chodníkov v obci

Starosta: Na vybudované chodníky sme ešte stále nedostali peniaze naspäť, dnes sme im ešte 
posielali dodatok zmluvy na prvú etapu a  potom by sme už mali dostať peniaze. Nedávno 
som bol  na pracovnej porade v Želiezovciach, kde nám oznámili, že obce by mohli dostať 
dotáciu vo výške 30 tisíc eur. Prihlásil som sa aj ja a mohli by sme z nich vybudovať chodník 
popri cintoríne a tak isto riešiť opravu chodníkov v ulici od obecného úradu po bývalé 
družstvo. 
Dopočul som sa, že k tomu je potrebné prijať aj uznesenie.

Hlasovanie č. 6
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  schvaľuje rekonštrukciu chodníkov v obci 
Hokovce, konkrétne v ulici od obecného úradu až po bývalé družstvo a v časti obce 
Kráľovičová od hlavnej cesty po Kráľovičovú popri bývalej sýpke a vybudovanie nových 
chodníkov od budovy bývalej Jednoty až po Parkhotel.“

počet prezentujúcich sa – 5              
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že OZ návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 97/4/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach  schvaľuje rekonštrukciu chodníkov v obci Hokovce, 
konkrétne v ulici od obecného úradu až po bývalé družstvo a v časti obce Kráľovičová 
od hlavnej cesty po Kráľovičovú popri bývalej sýpke a vybudovanie nových chodníkov 
od budovy bývalej Jednoty až po Parkhotel.“

            e.) Rekonštrukcia kultúrneho domu
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Starosta: Kultúrny dom je vyprázdnený,  pán Molnár zobral späť do svojho skladu zvyšný 
textilný tovar, nechal nám tu regál,  2 vešiaky na kolieskach a 2 váhy k pokračovaniu činnosti 
humanitárnej spoločnosti v jednej miestnosti v budove bývalého farského úradu. Je tam veľmi 
dobrá miestnosť, keď nám to vyjde, bude to v menšom fungovať naďalej. Už len 
neodovzdaný textilný tovar máme na javisku a v kuchynke, ktorý bol pozbieraný v obci pre 
Diakonie Broumov, Česká republika, lebo pred štyrmi rokmi už neprišli prevziať. Tento 
zbytok zoberie Humana Bratislava na triedenie a zajtra prídu aj pre elektroodpad. Boli 
za mnou viacerí občania, ktorí nie sú spokojní so zrušením tejto činnosti.  Pán Molnár je nám 
nápomocný a ochotný nám prispieť aj na maľovanie a poslednú tržbu, viac ako 100,- euro 
nám nechal na výdavky podľa nášho uváženia. Zas dal nám aj sponzorstvo – darčeky 
na posedenie s dôchodcami a  dostaneme od neho aj dvere do dvoch miestností na bývalom 
farskom úrade.
Teraz sprístupníme kultúrny dom, tak aby tam mohli vystupovať poprípade deti z materskej 
školy alebo iní účinkujúci, ale mali by sme sa dohodnúť, že koľko chceme investovať 
do väčšej rekonštrukcií, nakoľko to budeme chcieť využívať aj na oslavy alebo na Vami 
navrhnuté zábavy. Nakoľko tam chýba gastro vybavenie a bez toho sa to nebude dať 
používať. Bolo by potrebné kúpiť rúru, mikrovlnku, riad.
Poslanec Tóth A.:  Najprv treba spraviť podlahu, zariadenie až nakoniec.
Starosta: Parkety sú v zlom stave, niekedy by sme to mali ísť spoločne pozrieť. Možno  by 
sme tam mali dať dlažbu, treba namontovať miesto neónov úspornejšie svietidlá a opraviť aj 
elektrické vedenie, pisoáre doložiť a vymalovať. Navrhujem obhliadku tento týždeň v sobotu 
ráno o 8.00 hodine.
Poslanci tento termín brali na vedomie.

           f.) Predaj rodinného domu súp. č. 136 a záhrady, parc. č. 808/3 – Štefan Píri a Darina   
                Píriová, Hokovce 186
              
Starosta: Oslovil som pána Greguša P., lebo sme mu predĺžili nájomnú zmluvu na 50,- eur 
mesačne.  Povedal mi, že on už o prenájom nemá záujem. Pán Píri Š. vlastní prvú časť 
a v poslednej časti bývajú naši rómsky spoluobčania, ktorí sú neprispôsobilí. Teraz sa jedná  
o strednú časť. Prečítam Vám žiadosť hore menovaných a vyjadrite sa k tomu. Na liste 
vlastníctva je vedená iba zastavaná plocha a nádvorie o výmere 434 m2 a na tejto parcele je 
postavená budova bez označenia súpisným číslom, to znamená, že rodinný dom č. 136 nie je 
vedený na katastri. K odpredaju budeme potrebovať zas zámer, znalecký posudok  a predajnú 
cenu.
Hlavná kontrolórka: Treba sa informovať na katastri, či by sa nedalo zapísať súpisné číslo 
pri predaji.
Pán Píri Š.: Medzi sýpkou a pozemkom Mária Szomsziho je smetisko. Zajtra prídu smetiari 
treba smeti nahádzať do smetiarenskeho auta. Ja som odtiaľ za 5 tatroviek už vyniesol bordel 
do Šudiniec na skládku. Treba to riešiť. Nechcem tam zavolať sociálku, lebo  prišli by aj 
na obecný úrad. Je to zlá reklama pre našu celú dedinu. Skládku odpadu treba riešiť tam 
bývajúcimi. Ráno rómovia by mali nahádzať bodrel do smetiarskeho auta, aby tam už mali 
poriadok. Ja len to chcem aby tam nebol neporiadok.
Poslankyňa Klačková E.:  Keď v sobotu ideme pozrieť kultúrny dom, tak mali by sme ísť 
pozrieť aj rómov.
Starosta: Dobre, ja som za. V sobotu sa stretneme na 30-60 minút okolo 8,00 h., najprv 
pozrieme stav kultúrneho domu a poto bordel pri rómoch.
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7.  Diskusia

Starosta: Dostali sme od pani poslankyne doplnené návrhy k oslavám 780. výročia obce 
Hokovce v roku 2025 a tiež nám ale aj Vám poslala pripomienky obyvateľov.
Oznamujem Vám, že 6.11.2024 v Park hoteli budeme mať posedenie s dôchodcami nad 70 
rokov a Mikulášsku oslavu máme naplánovanú na 6.12.2024 pred obecným úradom 
za prítomnosti Mikuláša na koči. Prosím Vás v rámci sponzortva kto by vedel zabezpečiť dve 
autá na dovoz a odvoz účinkujúcich z Demandíc = 8 osôb?
Zástupca: Ja môžem s jedným autom zabezpečiť furmanku.
Starosta: Ďakujem, ja ešte oslovím aj svojho žaťka.
Teraz prejdeme jednotlivé body, návrhy od poslankyne Klačkovej, ktoré ste dostali aj Vy a asi 
ste ich aj čítali.
V cintorínoch sú vyložené nádoby na separovaný odpad.
Na detské ihrisko ku stolu po dokúpení  dáme ešte jeden smetný kôš, ďalší je pri kostole 
a jeden je aj pri pošte. Máme tam vynechané ešte dva stĺpy na doplnenie kamier.
Poslanec Kanta P.: Ja zlikvidujem v parku pingpongový stôl. O polnoci mám ísť von povedať 
mládeži aby nepúšťali nahlas hudbu, ja s manželkou skoro ráno vstávame do roboty.
Urbanská M.: Aj u pána Žabku je tiež často diskotéka.
Zástupca: Keď budeme prenajímať kultúrny dom na akcie, bude potrebné od usporiadateľov 
vypýtať 500,- eur zábezpeku alebo zálohu na prípadné poškodenie alebo zničenie našich 
predmetov.
Pred domom nebohého Píriho už bola spravená zastávka, ešte potrebujeme doložiť lavičku.
Na tabuľu, kde lepíme plagáty ešte môžeme dať nápis.
Jantárová cesta bola narýchlo urobená, nebolo to publikované na našej stránke, aleboli 
osloveníl viacerí Hokovskí vinári a všetci čo majú tam pivnice. Na budúci rok bude širšia 
reklama.
Mladý Belica nám doniesol video o akcii: Súťaž vo varení poľovníckeho gulášu, poslali sme 
aj na zverejnenie, ale zatiaľ ešte nezverejnili.
Zástupca má aj fotky, ktoré tiež môžeme zverejniť, len nech nám ich donesie.
Dostala sa k nám informácia, že obci budú zrušené miestne potraviny. Tiež máme informáciu 
od pána F. Petrežéla z Ipeľských Ulian, že uvažujú o otvorení predajne potravín v bývalých 
priestoroch pohostinstva.
Ja som dostal aj za zatvorenie humanitárnej spoločnosti v kultúrnom dome, aj od rómov aj 
od občanov z dediny, aj z Kráľovičovej. Pýtali sa ma, že ktorí občania to chceli zrušiť.
Poslankyňa Klačková E.: Sú to občania aj z obce aj z časti obce Kráľovičová.
Naši nezamestnaní občania pri kosení si dávajú pozor, teraz len tí kosia, ktorí sú preškolení. 
Navrhované zábrany nemáme, sú len šiesty, Roli Éliáš a Peti Dolensky sú zodpovední.
Dali sme žiadosť na pietny altánok v časti Kráľovičová, keď dostaneme dotáciu budeme 
v tom pokračovať. Pani Pakšiová mi povedala, že to bude možno koncom roka.
Ja by som chcel aj nový chodník, keď vyjde výzva.
Urbanská M.: Komu patrí bývalé družstvo v Hokovciach? Videla som na internetove, že je 
pod Slovenskou republikou.
Pracovníčka Tóthová J. Patrí to Balogovcom z Horných Semeroviec, pán Balog T. platí aj daň 
z nehnuteľností. 
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Starosta: Obec by chcela odkúpiť časť pozemkov, ktoré sú pri ceste, v stanovisku sme uviedli, 
že v prípade predaja určitej časti by mala záujem aj obec. 
Pán Píri Š.: Nedalo by sa dohodnúť s pánom Petrežélom o predaji bývalej krčmy, mohol by 
tam byť kultúrny dom.
Starosta: Naposledy mi povedal kúpnu cenu: 280.000,- eur, a znalec nám neoficiálne 
ohodnotil na 130.000,- eur.
Ing. Sekereš O.: Nemá to pán Petrežél L., ale firma Agronavigátor, majiteľa firmy by bolo 
treba osloviť. Keď dobre viem vedľa obecného úradu voľakedy fungovali aj komisie, teraz ich 
nemáme. Mali by sme zriadiť stavebú komisiu, komisiu verejného poriadku a mohli by riešiť 
bordel v obci. Členom stavebnej komisie by mohol byť aj pán Balla a nech povie, čo by bolo 
nutné opraviť v kultúrnom dome, mohol by orientačne vytýčiť. Treba spísať čo a za koľko by 
sa spravilo.
Starosta: Pán Ballla mi prisľúbil, že tento týždeň nám príde kultúrny dom pozrieť. Bude 
potrebné opraviť aj fasádu na kultúrnom dome.
Ing. Sekereš O.: V našej ulici trčia konáre na cestu.
Starosta: Už na jar sme niektoré konáre poodpilovali, ktoré prekážali smetiarom a aj sa  
odviezli.
Ing. Sekereš O.: Na kraji cesty v ulici je železná rúra.
Starosta: Bude tam dopravná značka na žníženie rýchlosti na 30.
Prac. OcÚ TóthováJ.: Členovia komisií cca pred 16 rokmi boli poslanci. Od vtedy po voľbách 
povedali, že všetko budú riešiť poslanci spoločne.
Pán Ing. Sekereš O.: treba vyzvať rómov 4 – 5 krát aby vypratali bodrel okolo seba a potom 
môžeme riešiť aj súdnou cestou.
Starosta: Všade je taký problém, aj v iných obciach je bodrel v rómskych častiach. Ponúkli mi 
z úradu práce, aby som zobral na projekt do zamestnania uchadzačov o1.zamestnanie. ale 
v našom prípade su to romovia ktorý sú na aktyvačných prácach a aj to majú problém odrobiť.
Poslankyňa Klačková E.: Neviem či by Vás zaujala ponuka u archívu Levice, budúci rok by 
spravili bezplatne 1 hodinovú  prezentáciu o obci.
Starosta: Opýtame sa ich, máme už sľúbenú videonahrávku.
Poslankyňa Klačko E.: Informujem Vás, že prebehne na tablet dogitálne školenie, bude 5 
kurzov a ešte je voľné miesto pre 7 osôb, keby mal niekto z dôchodcov záujem.

8. Návrh na uznesenie

Poprosím pani zapisovateľku aby Vám prečítala uznesenia, ale už hlasovať nebudeme, lebo 
jednotlivé uznesenia boli priebežne prijímané.

9. Záver

Ďakujem všetkým  za účasť a týmto zasadanie OZ vyhlasujem za ukončené. Najbližšie 
zasadnutie budeme mať do 12.12.2024, kvôli platnosti VZN od 1.1.2025 a rozpočtu.

Overovatelia zápisnice:     Ján Velebný --------------------------------------------- 

                                           Juraj Kis -------------------------------------------------
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Zapisovateľka: Júlia Tóthová, prac. OcÚ Hokovce

V Hokovciach, dňa  30.10.2024                                                

                                                                                                   Tibor Stehlík                               
                                                                                             starosta obce
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